
Protokoll styrelsemöte 4 oktober 2022 i Finnstugan. 

Medverkande: Martin Gummesson, Håkan Karlsson, Ingemar Ericsson-Brodda, 

Sandra Elg, Annelie Carlsson och Henrik Carlsson, Lars Lindgren 

 

I. Mötets öppnande 

Martin Gummesson öppnade mötet. 

II. Val av justerare 

Sandra och Håkan 

III. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

IV. Föregående mötesprotokoll 

Martin och Ingemar föredrog punkter från senaste styrelsemötet 

V. Mötesfrågor, Information  

 

• Ekonomi. 

Håkan redovisade ekonomin för period 220101 - 221001. 

Inget extraordinärt för perioden. 

Informerade att försäkringen på stugan kostar 18 000kr 

Medlemsantalet sjunker något, framför allt är det de stödjande som 

minskar. Idag är vi ca:170 medlemmar. 

 

• Vice ordförande. 

Bert-Ove har avsagt sig uppdraget som vice ordförande med omedelbar 

verkan.  

Vi beslutade att ej ersätta posten vice ordförande under perioden fram 

till årsmötet, då ett nyval kommer att göras. 

Annelie Karlsson valdes på mötet till ny ledamot i styrelsen. 

 

• Julbord 

Martin Gummesson tar fram förslag till nästa möte 

 

• Info från stugkommittén  / diskussion elanvändning. 

Städdag tisdag 25 oktober, William Lindgren organiserar  

 



Elljusspår drar ca 800Kwh/år, då den fasta kostnaden är 9500kr/år är 

driftkostnaden relativt låg, beslut togs att spåret ska vara tänt på 

Tisdagskvällar.  

Lars informerade vad stugan förbrukar i El ca:17 500 kwh. Det 

diskuterades hur värmesystemet är inställt och hur vi kan spara el. 

Inga direkta beslut togs,  ska prova och sänka temperaturen 1 grad 

inomhus.  

 

 

• Årsavgift Smof 

 

Småland OF föreslår förändring av årsavgiften från och med 2023 

genom att införa avgiftsstege beroende på aktivitet respektive förening 

har. FK Finn föreslås tilldelas högsta avgiften som inkluderar att 

föreningen har ungdomar med i SmOF regi (t.ex. läger eller 

tävlingsresor). Vi har inte haft några ungdomar med SmOF regi under 

året men bedömer att vi kommer att ha det kommande år. Vi beslutade 

därför att acceptera avgiften på 4500 kr/år. Årsavgiften utan ungdomar i 

SmOF regi hade varit 3000 kr/år.  

 

 

. 

VI. Nästa styrelsemöte 

Tisdag 1 november kl.19.30 

 

 

VII. Mötets avslutande 

Ordförande Martin G förklarade styrelsemötet 4 oktober för avslutat. 

 

 

Protokollssekreterare  

Ingemar Ericsson-Brodda 

 

 


